
 

Beste raadsleden van Boxmeer, Cuijk, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis, 

 

Hieronder treft u ons préadvies aan naar aanleiding van de ontvangen moties (zie bijlagen) vanuit de raden van 

Boxmeer, Cuijk, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis.  

 

Préadvies moties inzake haalbaarheid planning 

Er wordt in drie raden een motie van gelijke strekking ingediend, waardoor we deze met één uniform advies 

afdoen als stuurgroep Land van Cuijk i.o. 

 

De moties zijn ingediend door: 

- Cuijk: Algemeen Belang Cuijk en VVD 

- Mill en Sint Hubert: VKP en AB’90 

- Boxmeer: CDA, LOF, VDB/LO, PK en VVD. 

 

en luiden als volgt: 

1. te bewerkstelligen dat de Stuurgroep Land van Cuijk i.o. de raden van de gemeenten Boxmeer, Cuijk, Mill 
en Sint Hubert en Sint Anthonis pro actief, nauwgezet en frequent informeert over de voortgang van het 
implementatieproces teneinde eerst op 24 juni 2020, bij de besluitvorming rondom het herindelingsadvies, 
en ook nadien de balans op te kunnen maken ten aanzien van de herindelingsdatum van 1 januari 2022; 
 

2. wanneer bij het vaststellen van het herindelingsadvies of nadien blijkt dat het plan van aanpak voor de 
implementatiefase niet kan worden uitgevoerd, de datum voor samenvoeging van de gemeenten Cuijk, 
Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis met een jaar wordt verlengd van 1 januari 2022 naar 1 
januari 2023; 
 

3. bovenstaand uitstel ook toe te passen wanneer de planning voor afstemming met de bewoners en de 
diverse doelgroepen dusdanig in het gedrang komt dat dit ten koste gaat van de kwaliteit van de 
voorbereidende werkzaamheden die tot de herindelingsdatum moeten worden uitgevoerd 

 

Préadvies stuurgroep 

De stuurgroep heeft u als raden de voorbije week op twee momenten geïnformeerd met een 

raadsinformatiebrief over ons vertrouwen in de planning, de voortgang en daarmee het realiseren van de 

herindeling per 1 januari 2022. We moeten ook sámen (in de komende maanden) het vertrouwen in het proces 

ervaren, dat de beoogde herindelingsdatum een realistische datum is. 24 juni 2020 lijkt ons prematuur om al 

definitief een balans op te kunnen maken over de haalbaarheid van de beoogde datum, maar zoals gezegd we 

dienen een gezamenlijk belang van een goed en zorgvuldig proces met de nodige energie en voortvarendheid 

daarin. 

 

Graag benadrukken we als stuurgroep, en als uw colleges, dat wij uiteraard voortdurend de balans tussen 

voortvarendheid en kwaliteit bewaken in dit belangrijke proces én met gezond verstand kijken naar het 

realiteitsgehalte van de beoogde herindelingsdatum. Vanuit het ambtelijke implementatieproces voorzien wij 

dat we ruim de tijd hebben om tot een zorgvuldige voorbereiding te komen. Het essentiële P&O-proces laat 

bijvoorbeeld nog circa zes maanden ruimte voor onvoorziene ‘uitloop’ op de nu beoogde datum van afronding 

van dat proces (zomer 2021 plaatsing alle medewerkers) zien. 

Uiteraard zien wij dat ook het proces van de raadsgroepen en het proces van kernendemocratie u vertrouwen 

moet geven op afdoende voortgang en zorgvuldigheid. Ook daarin hebben wij het volste vertrouwen, zo staat 

woensdag 15 april een complete (digitale) raadsavond (LvC-beraad en drie raadswerkgroepen) gepland. 

 

Onderwerp Préadvies stuurgroep Land van Cuijk, namens vier colleges van B&W, aan vier gemeenteraden 

Datum 9 april 2020 



Wij maken uit de ingediende moties op dat uw zorgen over de haalbaarheid van de beoogde 

herindelingsdatum nog niet volledig zijn weggenomen. Wij begrijpen dat gevoelen in het huidige tijdgewricht 

van de coronacrisis. Uw verzoek aan de stuurgroep om u eerst op 24 juni, bij het herindelingsadvies, te 

informeren over de (detail)planning van het gehele proces lijkt ons dan ook een zeer reëel verzoek. U mag deze 

planning tegemoet zien op dat moment, waarbij wij reeds toezeggen u ook daarna proactief, nauwgezet en 

frequent te blijven informeren.  

 

Wellicht ten overvloede adviseren wij u om het finale afwegingsmoment inzake de haalbaarheid van de 

herindelingsdatum, in nauwe samenspraak met uw college en de stuurgroep, niet nu al vast te leggen op 24 

juni aanstaande. Dat lijkt ons te prematuur, ruim 1,5 jaar voor datum herindeling. We houden voortdurend 

sámen de vinger aan de pols, stellen wij voor. 

 

 

Préadvies motie inzake veiligheid 

Er wordt in de raad van Sint Anthonis een motie ingediend inzake ‘veiligheid’, deze motie is ook aangenomen 

op 28 oktober 2019. De indieners zijn echter van mening dat hun verzoek onvoldoende gehoor is gegeven in 

het nu voorliggende herindelingsontwerp. 

 

De motie is ingediend door: 

- Sint Anthonis NU en VVD 

 

en luidt als volgt: 

- Om via de stuurgroep veiligheid nadrukkelijker op de agenda te zetten. Van kleine en grote criminaliteit via 
verkeersveiligheid, diefstal, overval, vernieling tot ook ondermijning etc. 

- Te kijken naar een andere inzet van middelen. Denk daarbij aan agenten die van voormalige politiebureaus 
zijn gehaald met als doel ze dichter bij de inwoners te laten werken (van plekken in buurthuizen tot 
gemeentehuizen) en ook deze vrij te maken voor de opvolging van prio1-meldingen. 

- Het belang te benadrukken om te komen tot een aanpak om de verkeerde trend die nu zichtbaar is 
(verdere verslechtering van prio1-reactietijden, stijging op de lijst onveilige gemeenten etc.) te keren. 

- Dit mee te nemen in het herindelingsadvies. 
 

Préadvies stuurgroep 

Wij zullen deze motie nogmaals beoordelen in aanloop naar en bij het opstellen van het herindelingsadvies. 

Ten aanzien van uw eerste punt kunnen wij mogelijk de teksten aanvullen/ aanscherpen. Uw tweede en derde 

punt achten wij niet geschikt voor een visiedocument als het herindelingsontwerp, maar behoort tot de 

uitvoering/ beleidsbepaling van het nieuwe college en de nieuwe raad. 

 

 

 

 

Préadvies motie inzake vergrijzing, krimp en actief woningbeleid 

Er wordt in de raad van Sint Anthonis een motie ingediend inzake ‘vergrijzing, krimp en actief woningbeleid’, 

deze motie is ook aangenomen op 28 oktober 2019. De indieners zijn echter van mening dat hun verzoek 

onvoldoende gehoor is gegeven in het nu voorliggende herindelingsontwerp. 

 

De motie is ingediend door: 

- Sint Anthonis NU en VVD 

 

en luidt als volgt: 

- Roept het college van burgemeester en wethouders op via de stuurgroep de onderwerpen krimp, 
vergrijzing en actief woningbeleid op te nemen in het herindelingsontwerp met de volgende tekst: 



 
- De nieuwe gemeente (Land van Cuijk) zal een voortrekkers rol innemen om te komen tot een beleidsplan 

voor het actief verwerven van bouwgronden waarin samen met projectontwikkelaars en particuliere 
initiatieven woningbouw wordt gerealiseerd en vastgelegd in diverse prijsklassen met de nadruk op 
betaalbare woningen voor starters en jonge gezinnen. 

 
- Daarnaast zal beleid gemaakt dienen te worden om de toekomstige trend van krimp en vergrijzing te 

keren. Een grotere gemeente is daartoe een stap in de juiste richting, maar op zich nog onvoldoende. 
 
- Daarnaast ook aandacht te schenken aan met name de kleine kernen hoe deze interessant en aantrekkelijk  

blijven/worden  voor jongeren om te voorkomen dat onze dorpen leegtrekken.  
 

Préadvies stuurgroep 

Wij zullen deze motie nogmaals beoordelen in aanloop naar en bij het opstellen van het herindelingsadvies. 

Ook hierbij geldt dat wij in het herindelingsontwerp een bepaald abstractieniveau zullen aanhouden, om de 

nieuwe raad en het nieuwe college de ruimte te geven aan deze thema’s meer concreet invulling te geven. 

 

 

Préadvies motie inzake lucht-, water- en bodemkwaliteit 

Er wordt in de raad van Sint Anthonis een motie ingediend inzake ‘lucht-, water- en bodemkwaliteit’, deze 

motie is ook aangenomen op 28 oktober 2019. De indieners zijn echter van mening dat hun verzoek 

onvoldoende gehoor is gegeven in het nu voorliggende herindelingsontwerp. 

 

De motie is ingediend door: 

- Sint Anthonis NU en VVD 

 

en luidt als volgt: 

- Om in het herindelingsontwerp in te gaan op het onderwerp luchtkwaliteit en water- en bodemsystemen 
en hiervoor een aparte paragraaf op te nemen waarin een duidelijke visie te lezen is hoe om te gaan met 
de actuele en de toekomstige luchtkwaliteit van de nieuwe gemeente en hoe we als nieuwe gemeente 
duurzaam willen omgaan met water- en bodemsystemen; 

 

- Deze visie alsnog op te nemen in het herindelingsontwerp  
 

 

 

 

Préadvies stuurgroep 

Wij zullen deze motie nogmaals beoordelen in aanloop naar en bij het opstellen van het herindelingsadvies.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de stuurgroep LvC i.o., 

 

 

 

Wim Hillenaar 

 

 

  



      Motie 

(Implementatie herindelingsontwerp gemeente Land van Cuijk) 

 

De raad van de gemeente Boxmeer, in vergadering bijeen op 9 april 2020; 

 

overwegende, dat 

• het herindelingsontwerp voor de samenvoeging van de gemeenten Boxmeer, Cuijk, Mil en Sint Hubert en 
Sint Anthonis is opgesteld voor de uitbraak van het coronavirus in Nederland; 

• het procesplan kernendemocratie hier een wezenlijk onderdeel van uitmaakt; 

• de beoogde datum voor deze herindeling is bepaald op 1 januari 2022; 

• we op dit moment te maken hebben met een pandemie vanwege het coronavirus en het nog niet duidelijk 
is hoelang deze crisis gaat duren en wat de gevolgen en de nasleep hiervan zullen zijn; 

• dit mogelijk ook van invloed is op het herindelingsproces en meer in het bijzonder de werkzaamheden in 
de implementatiefase; 

• het bestrijden van de coronacrisis op dit moment topprioriteit heeft; 

• dit ook van de gemeenten Cuijk, Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis een bijzondere inspanning 
zal vergen; 

• de raad pro actief, nauwgezet en frequent op de hoogte wenst te worden gehouden over dit proces in 
voorbereiding naar de herindelingsdatum van 1 januari 2022; 

• het wenselijk is een overweging te kunnen maken of deze beoogde herindelingsdatum haalbaar zal blijken; 

• de besluitvorming over het herindelingsadvies is voorzien op 24 juni 2020; 
 

gelet op de Gemeentewet; 

 

verzoekt het college: 

 

1. te bewerkstelligen dat de Stuurgroep Land van Cuijk i.o. de raden van de gemeenten Boxmeer, Cuijk, Mill 
en Sint Hubert en Sint Anthonis pro actief, nauwgezet en frequent informeert over de voortgang van het 
implementatieproces teneinde eerst op 24 juni 2020, bij de besluitvorming rondom het herindelingsadvies, 
en ook nadien de balans op te kunnen maken ten aanzien van de herindelingsdatum van 1 januari 2022; 
 

2. wanneer bij het vaststellen van het herindelingsadvies of nadien blijkt dat het plan van aanpak voor de 
implementatiefase niet kan worden uitgevoerd, de datum voor samenvoeging van de gemeenten Cuijk, 
Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis met een jaar wordt verlengd van 1 januari 2022 naar 1 
januari 2023; 
 

3. bovenstaand uitstel ook toe te passen wanneer de planning voor afstemming met de bewoners en de 
diverse doelgroepen dusdanig in het gedrang komt dat dit ten koste gaat van de kwaliteit van de 
voorbereidende werkzaamheden die tot de herindelings-datum moeten worden uitgevoerd 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Ingediend door de fracties CDA, LOF, VDB/LO, PK, VVD: 

 
 
A.G.M. Stiphout (CDA) P.F. van der Zande (LOF)  A.M. van Mil (VDB/LO)  
 
J.A.T.M. Welbers (PK) J.M. Logtens-Hermsen (VVD) 
  



 

Motie 

 

Onderwerp motie : Implementatie herindelingsontwerp 

Aard motie  : Aan de orde van de dag 

M.b.t. raadsvoorstel : Voorstel tot vaststelling van het herindelingsontwerp 

                                         voor de samenvoeging van de gemeenten Boxmeer,  

                                         Cuijk, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis 

Nummer raadsvoorstel : 2020-19 

Datum college  : 3 maart 2020 

Datum raad  : 9 april 2020 

Agendapunt raad : 3 

 

In te vullen door de griffie 

Nummer motie  : M01-03 090420 

 

 

De raad van de gemeente Cuijk bijeen. Gehoord de beraadslaging. 

 

Overwegende dat: 

 

• het herindelingsontwerp voor de samenvoeging van de gemeenten Boxmeer, Cuijk, Mill en Sint Hubert en 
Sint Anthonis is opgesteld voor de uitbraak van het coronavirus in Nederland; 

• het procesplan kernendemocratie hier een wezenlijk onderdeel van uitmaakt; 

• de beoogde datum voor deze herindeling is bepaald op 1 januari 2022; 

• we op dit moment te maken hebben met een pandemie vanwege het coronavirus en het nog niet duidelijk 
is hoelang deze crisis gaat duren en wat de gevolgen en de nasleep hiervan zullen zijn; 

• dit mogelijk ook van invloed is op het herindelingsproces en meer in het bijzonder de werkzaamheden in 
de implementatiefase; 

• het bestrijden van de coronacrisis op dit moment topprioriteit heeft; 

• dit ook van de gemeenten Cuijk, Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis een bijzondere inspanning 
zal vergen; 

• de raad pro actief, nauwgezet en frequent op de hoogte wenst te worden gehouden over dit proces in 
voorbereiding naar de herindelingsdatum van 1 januari 2022; 

• het wenselijk is een overweging te kunnen maken of deze beoogde herindelingsdatum haalbaar zal blijken; 

• de besluitvorming over het herindelingsadvies is voorzien op 24 juni 2020; 
 

gelet op de Gemeentewet; 



   
  

 
 

 

Verzoekt het college: 

 

1. te bewerkstelligen dat de Stuurgroep Land van Cuijk i.o. de raden van de gemeenten Boxmeer, 
Cuijk, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis pro actief, nauwgezet en frequent informeert over de 
voortgang van het implementatieproces teneinde eerst op 24 juni 2020, bij de besluitvorming 
rondom het herindelingsadvies, en ook nadien de balans op te kunnen maken ten aanzien van de 
herindelingsdatum van 1 januari 2022; 
 

2. wanneer bij het vaststellen van het herindelingsadvies of nadien blijkt dat het plan van aanpak voor 
de implementatiefase niet kan worden uitgevoerd, de datum voor samenvoeging van de 
gemeenten Cuijk, Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis met een jaar wordt verlengd van 1 
januari 2022 naar 1 januari 2023; 
 

3. bovenstaand uitstel ook toe te passen wanneer de planning voor afstemming met de bewoners en 
de diverse doelgroepen dusdanig in het gedrang komt dat dit ten koste gaat van de kwaliteit van de 
voorbereidende werkzaamheden die tot de herindelings-datum moeten worden uitgevoerd 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Indiener(s) 

Pluk, fractie ABC 

Roelofs, fractie VVD 

 

 

Besluit raad (in te vullen door de griffier) 

0 motie aangenomen met       stemmen voor en       stemmen tegen  

0 motie verworpen met       stemmen tegen en       stemmen voor 

0 motie ingetrokken 

 

R.M. van der Weegen  

griffier 
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MOTIE   

 

Aan de raad van Mill en Sint Hubert, 

 

 

Raadsagendapunt 4:     Herindelingsontwerp Land van Cuijk i.o.  
 

 

De raad van de gemeente Mill en Sint Hubert in vergadering van 9 april 2020 

 

Gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende dat: 

• het herindelingsontwerp voor de samenvoeging van de gemeenten Boxmeer, Cuijk, Mil en Sint 
Hubert en Sint Anthonis is opgesteld voor de uitbraak van het coronavirus in Nederland; 

• het procesplan kernendemocratie hier een wezenlijk onderdeel van uitmaakt; 

• de beoogde datum voor deze herindeling is bepaald op 1 januari 2022; 

• we op dit moment te maken hebben met een pandemie vanwege het coronavirus en het nog niet 
duidelijk is hoelang deze crisis gaat duren en wat de gevolgen en de nasleep hiervan zullen zijn; 

• dit mogelijk ook van invloed is op het herindelingsproces en meer in het bijzonder de 
werkzaamheden in de implementatiefase; 

• het bestrijden van de coronacrisis op dit moment topprioriteit heeft; 

• dit ook van de gemeenten Cuijk, Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis een bijzondere 
inspanning zal vergen; 

• de raad pro actief, nauwgezet en frequent op de hoogte wenst te worden gehouden over dit proces 
in voorbereiding naar de herindelingsdatum van 1 januari 2022; 

• het wenselijk is een overweging te kunnen maken of deze beoogde herindelingsdatum haalbaar zal 
blijken; 

• de besluitvorming over het herindelingsadvies is voorzien op 24 juni 2020; 
 

verzoekt het college: 

 

1. te bewerkstelligen dat de Stuurgroep Land van Cuijk i.o. de raden van de gemeenten Boxmeer, 
Cuijk, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis pro actief, nauwgezet en frequent informeert over de 
voortgang van het implementatieproces teneinde eerst op 24 juni 2020, bij de besluitvorming 
rondom het herindelingsadvies, en ook nadien de balans op te kunnen maken ten aanzien van de 
herindelingsdatum van 1 januari 2022; 
 

2. wanneer bij het vaststellen van het herindelingsadvies of nadien blijkt dat het plan van aanpak voor 
de implementatiefase niet kan worden uitgevoerd, de datum voor samenvoeging van de 
gemeenten Cuijk, Boxmeer, Mill en Sint Hubert en Sint Anthonis met een jaar wordt verlengd van 1 
januari 2022 naar 1 januari 2023; 
 

3. bovenstaand uitstel ook toe te passen wanneer de planning voor afstemming met de bewoners en 
de diverse doelgroepen dusdanig in het gedrang komt dat dit ten koste gaat van de kwaliteit van de 
voorbereidende werkzaamheden die tot de herindelings-datum moeten worden uitgevoerd 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Mill, 9 april 2020 

 

 

 

Anne Derks            Erik Rietveld 

VKP                   Algemeen Belang ‘90 

 

 

 

 

In te vullen door de griffier: 

 

Besluit van de raad van de gemeente Mill en Sint Hubert van 16 april 2020 

 

Deze motie is: aangenomen / verworpen / ingetrokken 

 

met:    stemmen voor. Fracties: 

   stemmen tegen. Fracties:  

 

 

De griffier, 
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Motie 

 
Agendapunt 4.1 onderwerp 1 Herindelingsontwerp – Prachtig en krachtig vanuit onze kern 

  
De Raad van de gemeente Sint Anthonis in vergadering bijeen d.d. 9 april 2020 

 
Constaterende dat: 
 

- Een eerdere variant van deze motie onvoldoende herkenbaar is opgenomen in het 
herindelingsontwerp. 

- Bij velen in de regio het beeld heerst dat we een veilige regio hebben. Dat daarbij geschermd 
wordt met termen als top 10 veiligste Brabantse gemeenten. Dat de onderbouwing daarvan ligt 
in cijfers van jaren geleden. Dat de realiteit inmiddels is dat een gemeente als Sint Anthonis 70 
plaatsen gestegen is op de landelijke lijst van onveiligste gemeenten. Dat Sint Anthonis 
weliswaar nog relatief veilig is, maar dat een jarenlange trend zichtbaar is.  

- Deze trend ook zichtbaar is in de jaarlijks verslechterende prio1-reactietijden. Deze zijn voor de 
hele regio niet goed, maar een enkele gemeente springt daar nog veel slechter uit dan de rest 
van de regio.  

- In het herindelingsontwerp wel weer sprake is van grote woorden over de aanpak van 
ondermijnende criminaliteit, maar veel te weinig van dagelijkse criminaliteit en de snelheid van 
opvolging van de hulpdiensten.  

- Investeren in handhaving en toezicht goed is, maar te weinig om de al zichtbare trend in de 
verkeerde richting te keren.  

- Er veel voordelen kleven aan een grotere nieuwere gemeente, zoals een krachtiger bestuur dan 
zoals we dat nu kennen. Maar er kunnen ook nadelen aan kleven waar we niet  blind voor 
moeten zijn. Bij een nieuwe rapportage Prio1-reactietijden voor de nieuwe gemeente krijgen 
we een gemiddelde van de bestaande drie afzonderlijke gemeenten en dat kan voor twee van 
de drie partners (Boxmeer en Cuijk) als nadelig worden gezien en voor een van die partners 
(Sint Anthonis) als een verbetering van de cijfers. Daarom kan het wenselijk zijn bij dergelijke 
cijfers de geografische herkomst van de meldingen te zien.  

- De huidige inzet van middelen niet het optimale resultaat oplevert en de portefeuillehouder in 
Sint Anthonis zegt er al alles aan gedaan te hebben en dat niets beter gedaan kon worden. En 
desondanks zijn de cijfers zoveel slechter geworden.  

 

 
Roept het college van burgemeester en wethouders op: 
 

- Om via de stuurgroep veiligheid nadrukkelijker op de agenda te zetten. Van kleine en grote 
criminaliteit via verkeersveiligheid, diefstal, overval, vernieling tot ook ondermijning etc. 

- Te kijken naar een andere inzet van middelen. Denk daarbij aan agenten die van voormalige 
politiebureaus zijn gehaald met als doel ze dichter bij de inwoners te laten werken (van plekken 
in buurthuizen tot gemeentehuizen) en ook deze vrij te maken voor de opvolging van prio1-
meldingen. 

- Het belang te benadrukken om te komen tot een aanpak om de verkeerde trend die nu 
zichtbaar is (verdere verslechtering van prio1-reactietijden, stijging op de lijst onveilige 
gemeenten etc.) te keren. 

- Dit mee te nemen in het herindelingsadvies. 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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Ondertekening en naam: 
 
Jan van Riet, Sint Anthonis NU   Jeroen van Acquoij, VVD 

Besluit gemeenteraad: 
  
0 motie aangenomen met        stemmen voor en         stemmen tegen 
0 motie verworpen met        stemmen tegen en         stemmen voor 
0 motie ingetrokken 
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Motie 

 
Agendapunt 4.1 onderwerp 1 Herindelingsontwerp – Prachtig en krachtig vanuit onze kern 

  
De Raad van de gemeente Sint Anthonis in vergadering bijeen d.d. 9 april 2020 

 
Constaterende dat: 
Naar aanleiding van schriftelijke vragen over de wijzigingen aangebracht door de in 28 Oktober 
ingediende moties en hier slecht of geen antwoord op gegeven wordt. 
 
Met betrekking tot de op 28 oktober ingediende motie betaalbare woningen geen enkele inhoudelijke 
wijziging heeft plaatsgevonden in het voorliggende concept herindelingsontwerp. 
 
In hoofdstuk 4 “ visie op de toekomst” onder 4. 2.1 staat in de laatste zinnen vermeldt dat  ten aanzien 
van woningbouw -  De nieuwe gemeente daarbij een verbindende rol heeft, door diverse mensen en 
organisaties bij elkaar te brengen. Ook faciliteren en stimuleren wij initiatieven van onderaf op het 
gebied van wonen en huisvesting.  De woorden verbindend, faciliterend en stimulerend worden 
onvoldoende krachtig voor onze kernen gevonden gezien: 

 
Jongeren graag in deze regio willen blijven wonen. Maar we kennen krimp doordat vele jongeren de 
regio verlaten en niet meer terugkeren. 

 
Voor economische groei  aantrekkelijke en betaalbare woningen goed opgeleide mensen zullen doen 
besluiten naar onze regio te verhuizen. En dit dus in tegenstelling tot de voorspelde krimp en 
ontgroening kan leiden tot groei en vergroening.  

 
Er een groot tekort is aan betaalbare woningen binnen onze regio en er een krapte is op de 
woningmarkt voor zowel jongeren, ouderen als mensen daar tussenin. Het creëren van voldoende 
betaalbare woningen kan een aanzuigende werking hebben op starters 
 

 
Roept het college van burgemeester en wethouders op via de stuurgroep de onderwerpen krimp, 
vergrijzing en actief woningbeleid op te nemen in het herindelingsontwerp met de volgende tekst: 
 
De nieuwe gemeente (Land van Cuijk) zal een voortrekkers rol innemen om te komen tot een 
beleidsplan voor het actief verwerven van bouwgronden waarin samen met projectontwikkelaars en 
particuliere initiatieven woningbouw wordt gerealiseerd en vastgelegd in diverse prijsklassen met de 
nadruk op betaalbare woningen voor starters en jonge gezinnen. 
 
Daarnaast zal beleid gemaakt dienen te worden om de toekomstige trend van krimp en vergrijzing te 
keren. Een grotere gemeente is daartoe een stap in de juiste richting, maar op zich nog onvoldoende. 

 
Daarnaast ook aandacht te schenken aan met name de kleine kernen hoe deze interessant en 
aantrekkelijk  blijven/worden  voor jongeren om te voorkomen dat onze dorpen leegtrekken.  
 

Mee te nemen in het herindelingsadvies en gaat over tot de orde van de dag. 
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Ondertekening en naam: 
 
Jan van Riet, Sint Anthonis NU   Jeroen van Acquoij, VVD 

Besluit gemeenteraad: 
  
0 motie aangenomen met        stemmen voor en         stemmen tegen 
0 motie verworpen met        stemmen tegen en         stemmen voor 
0 motie ingetrokken 
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Agendapunt 4.1  Herindelingsontwerp Land van Cuijk – Prachtig en krachtig vanuit onze kern 

 

De Raad van de gemeente Sint Anthonis in vergadering bijeen d.d. 9 april 2020 

 

Constaterende dat: 
 

• Na onze motie d.d. 28 oktober 2019 is onze vraag naar een visie op lucht-water en 
bodemkwaliteit onvoldoende terug te zien in vernieuwd herindelingsontwerp  

 
 
 

• In het voorliggend herindelingsontwerp de water-, bodem- en luchtkwaliteit niet of nauwelijks 
genoemd worden 

 

• Luchtkwaliteit en water en- bodemkwaliteit erg onder druk staan op dit moment 
 

• Er een opgave ligt voor provincie en gemeenten om te voldoen aan de Europese normen voor 
kwaliteit van de leefomgeving 
 

• Er een oproep is gedaan van minister Veldhoven voor het schone lucht akkoord vanwege de 
gezondheidsrisico,s door luchtverontreiniging 

 

• Gezonde lucht, een goede bodem en schoon water voor iedereen van levensbelang is. 
 

 

Roept het college van burgemeester en wethouders op om via de stuurgroep deze onderwerpen 
opnieuw te agenderen  
 

- Om in het herindelingsontwerp in te gaan op het onderwerp luchtkwaliteit en water- en 
bodemsystemen en hiervoor een aparte paragraaf op te nemen waarin een duidelijke visie te 
lezen is hoe om te gaan met de actuele ‘en de  toekomstige luchtkwaliteit van de nieuwe 
gemeente en hoe we als nieuwe gemeente duurzaam willen omgaan met water- en 
bodemsystemen; 

 

- Deze visie alsnog op te nemen in het herindelingsontwerp  
 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Ondertekening en naam: 
 

 

Joost van der Cruijsen, Sint Anthonis Nu Jeroen van Acquoij, VVD 
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Besluit gemeenteraad: 
 

0 motie aangenomen met        stemmen voor en stemmen tegen 
0 motie verworpen met        stemmen tegen en stemmen voor 
0 motie ingetrokken 

 

 

 


